
Migchel (overige leden van de adviescommissie vermindering regeldruk in cc) 
 
Dank voor je reactie. Lijkt me goed om in de eerstvolgende vergadering van de 
adviescommissie te bespreken hoe om te gaan met jouw reactie.  
Want je wilt aangegeven hebben “een meerderheid van de commissie”, maar onduidelijk is 
voor welke punten dat geldt. Want je merkt ook op dat in de discussie wel een soort van 
consensus ontstaat, maar niet op basis van stemming. Maar als je het met elkaar eens bent 
(consensus) dan hoef je niet te stemmen. Immers, stemmen is alleen bedoeld om een 
verschil van mening tot uitdrukking te brengen.  
Het lijkt me echter goed als niet wij samen deze discussie voeren, maar dat dat gebeurt in en 
met de commissie. 
 
Jan  
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Van: migcheldirksen01@gmail.com <migcheldirksen01@gmail.com>  
Verzonden: zondag 16 oktober 2022 13:14 
Aan: Veenstra, Jan <j.veenstra@huizen.nl>; 'Klink, S. van' <sjoerdvanklink@gmail.com>; 
'Edwin Koning ' <e.koning@leefbaarhuizen.nl>; 'Paul Lekkerkerker ' 
<paulus.dorpsbelangenhuizen@xs4all.nl>; 'Schröder, B.' <d66@bramschroder.nl>; 'Heijden, 
van der W.' <willem.vanderheijden.pvda@gmail.com>; 'Korzelius, P.' <pkorzelius@xs4all.nl>; 
'Doorn, W. ' <wessel.doorn@gmail.com>; 'Bource, R' <robbource@gmail.com>; 'Lemsom, 
R.' <grronlemsom@gmail.com> 
CC: rutger.rebel <rutger.rebel@kpnmail.nl> 
Onderwerp: RE: Resumé vergadering adviescommissie vermindering regeldruk 20-9 jl. 
 
Dag Jan, e.a.  
 
In het resumé wordt een aantal keren gesproken over “de commissie” maar daar staan ook 
besluiten bij die ik niet onderschrijf. Ik zou daarom graag zien dat “de commissie” wordt 
vervangen door “een meerderheid van de commissie”, waarbij ik ook nog opmerk dat er in de 
discussie wel een soort van consensus ontstaat maar niet gebaseerd op een stemming. 
 
Op zich zijn dit geen halszaken ware het niet dat datgene wat “de commissie” denkt of vindt 
tot extra werk voor de ambtenaren zal leiden. Daar moeten we wel bij stilstaan. 
 
Als laatste merk ik op dat de taak van deze commissie is om te komen tot vermindering van 
regeldruk. Het opsplitsen van een bestaande verordening in een aantal losse verordeningen 
vermindert de regeldruk als zodanig niet. Integendeel, technocraten als we zijn zal er een 
neiging ontstaan om kleine verordeningen groter te maken, dus meer regels. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Migchel Dirksen. 
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